
                                                                                            Додаток  

                                                                        до листа № 90ГР від 01.05.2023  

                                                      

                                                Запитання  

        до директора КП «Керуюча компанія з обслуговування житлового фонду  

                          Дніпровського району м. Києва Красного І.В.: 

 

1) які результати  минулого  опалювального сезону (коротко)? 

2) яка ситуація на сьогодні з капітальним ремонтом житлового фонду? 

3) які роботи заплановані по ремонту багатоквартирних будинків на цей 

рік? 

4) яка ситуація на сьогодні з відновленням роботи непрацюючих ліфтів? 

5) який стан справ на сьогодні зі сплатою комунальних послуг? 

6) чи виконується рішення Київської міської ради від 13.11.2014 № 372/372 

«Про затвердження Положення про здійснення органами 

самоорганізації населення контролю за якістю проведення ремонтів у 

житлових будинках, переданих до сфери управління районних в місті 

Києві державних адміністрацій»? 

7) чому не відновлюються бази даних мешканців квартир по факту смерті 

попередніх мешканців. Платіжки приходять на ім'я мешканців, деякі з 

яких мають дату народження - початок ХХ віку. По факту померлі 

мешканці давно вже виписані, на них не йде нарахування платні, але 

платіжки приходять на їх ім'я? 

8) на прибудинковій території постійно виникають конфлікти місцевих 

мешканців з підприємцями. Який алгоритм дій по вирішенню таких 

конфліктів, якщо підприємці не реагують на приписи та бесіди з ними 

представників ЖЕДу? 

9) які наразі є програми стосовно спільної участі з ремонту (утеплення 

фасаду, заміни труб тощо) мешканців багатоповерхівок та КП? 

10) яка ситуація наразі стосовно ремонту асфальтового покриття 

придомових територій багатоквартирних будинків? 

11) чому на Привокзальній (Дарницький район) біля кожного 

парадного стоять урни. А у нас, у Дніпровському районі, це рідкість, 

якщо не сказати...просто не має?  

12) чому  не налагоджено сповіщення мешканців стосовно відсутності 

(до якої дати) води, електроенергії тощо? 

13) чому  в парадних житлових будинків прибирають тільки перші 

поверхи? 

14) під час створення ОСББ в багатоквартирних будинках Києва 

державні керуючі компанії (жек) не передають в повній мірі примірники 

(оригінали) технічної документації на будинок. Загублені, втрачені 

тощо. 

  чи має КП (ЖЕД) списки відсутньої технічної документації на 

будинок? Чи проводиться відновлення документації, незалежно від 

витребування її новоствореними ОСББ у Дніпровському районі м. 

Києва? 

 


